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Faste representanter i Hovedutvalg for drift i perioden 2015 - 2019

AP/SY:
Kristin Reppe Storø, leder
Torbjørn Måsøval, nestleder
Heidi Taraldsen
Åme Ervik

Frp. V.H oe So:
Ola Grønskag
Mona Elisabeth Olsen Skarsvå;
Kristin Furunes Strømskag

Faste representanter med forfall:

Ap/Sv: Frp, V.H 02 SD:

Vararepresentanter som møtte:

AD/SV: Frp. V.H oe SD;

Merknader:

l. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent.
2. Orientering ang. Lærlingeordningen i Frøya kommune v/ Kirsten R. Antonsen.
3. Orientering status boligsituasjonen v/ Mattis Aune.
4. Orientering Morgendagens omsorg v/Tomy Dahlø.
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36/16
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 24.08. 16

Vedtak:

Protokoll frå møte 24.08. 16 godkjennes som framlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møte 24. 08. 16 godkjennes som framlagt.

37/16
ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE

Lærlingeordningen i Frøya kommune.

Oppfølging ambulanseberedskap - Rosanalyse.

Mail frå Erlend Sundland

Avdelingssjef
Ambulansetjenesten i Sør-Trøndelag

Emne: RE: ROS analyse

Avdelingen har vurdert beredskapen ved alle stasjoner i Sør-Trøndelag. Det er en vurdering der en har sett på
aktivitet vs beredskap, avstand til sykehus, nærmeste ambulanseressurs, antall innbyggere pr ambulanse,
sanunenligning mellom kommuner og andre faktorer. Det er ikke foretatt en standard felles risikoanalyse for alle
ambulansestasjoner i Sør-Trøndelag. Dette fordi avdelingen har mattet redusere beredskap for å oppfylle
innsparingskrav. Vurderingen har vært at det beredskapsmessig er bedre å redusere beredskap der det er to eller
flere ambulanser framfor å Qeme beredskapen helt på stasjoner med bare en ambulanse. Det er forsøkt å innføre
risikodempende tiltak som bruk av «first responder» der vi har redusert beredskap, men dette har vært vanskelig
å ̂ ennomføre grunnet myndighetskrav samt motstand blant de ansatte.

Den ovennevnte vurderingen er et av vedleggene til møtet som vi deltok i. Det er ikke skrevet prosa til hver
vurdering, men konklusjonene i denne gjennomgangen er nedfelt i nevnte tabell.

Virksomhetstall viser at Frøya bil-1 hadde 78 % beredskapstid i gjennomsnitt for 2015. I møtet med kommunen
ble det etterlyst beredskapstid i periodermed ekstra høy aktivitet og vi fant et døgn i 2015 derbil-1 hadde 45 %
passiv tid.
Avdelingens vemebestemmelser (mannskap tas av vakt når de passerer l 2 timer uten pause) har vært aktivert en
gang på Frøya siden det ble iverksatt l. febmar 2016.

Ambulansene på Frøya etterlater over 20 % av pasientene på hendelsessted. Det er trolig at de fleste av disse
oppdragene utføres på vegne av legevakt. Det er oppdrag der ambulansen ikke forlater kommunen og dermed er
i beredskap for andre akutte hendelser.

Vårt hovedfokus er å drifte ambulansetjenesten faglig forsvarlig og økonomisk forvalte avdelingens økonomi
innenfor gitte rammer.
Faglig forsvarlighet er vanskelig å definere men et av de kriteriene vi har begynt å se på er hvor mange oppdrag
hver ansatt utfører pr år i kategorien "first hour quintet". Det er tilstander der ambulansepersonell kan påvirke



utfallet av tilstanden i stor grad.
Det er:

l. Hjertestans
2. Brystsmerter
3. Hjerneslag
4. Pustevansker
5. Traumer

Hvis det er få oppdrag i denne kategorien pr ansatt, må avdelingen vurdere om det skal settes inn kompenserende
tiltak får lite antall hendelser.

Vi stiller gjeme på et nytt møte med Frøya kommune.

Mvh

Erlend Sundland

Avdelingssjef
Ambulansetjenesten i Sør-Trøndelag

Rådmann fikk i oppdrag å be helseforetaket foreta en ROS analyse sammen med lokale aktører innen
01. 12. 16

Orientering ang. salg av trygdebolig Nordskag.

Kommunal psykolog. PR. dato 3 sekere. Hitra foretar utvelgelse og intervju

Rus og psykiatri: utfordringer pr dato. Jobbes med dette i morgendagens omsorg, gruppe 4 og gruppe l.
Kommunen har utfordringer med tilbudet til denne gruppen i dag, da tjenestetilbudet gis fragmentert.
Ang. søknad om midler til «Aksjon skolevei»

Dialog mellom virksomhetsledere og utvalg.

Rep. Kristin Strømskag: Ang. Budsjettbehandling og inkludering av hovedutvalgene.

Rådmann: Dette må avgjøres av politikerne. HFD leder og rådmann diskuterer
dette med ordfører.

38/16
SKOLE- OG BARNEHAGEBRUKSPLAN, DELRAPPORT 2

Vedtak:

l. Kommunestyret tar vedlagte delrapport 2 til orientering.

2. Kommunestyret tar prosess og fremdriftsplan til orientering, hvilket bl.a. Innebærer at
kommunestyret forventer å få et samlet forslag til revidert skole- og barnehagebruksplan og vedtak
innen utgangen av januar 2017.

Enstemmig.

Hovedutvalg for drifts behandling i møte 13. 09. 16:

Rep. Kristin Strømskag ønsket vurdering av sin habilitet, da hun har levert faktatall ti) saken i form av sin
stilling.
Rep. kristin Stømskag ble enstemmig vurdert habil.



Følgende omforente forslag til endring i punkt 2blefremmet:

«ICommunestyret tar prosess og fremdriftsplan til orientering, hvilket bl. a. Innebærer at kommunestyret forventer
å få et samlet forslag til revidert skole- og barne hagebmksp lån og vedtak innen utgangen av januar»

Forslag til vedtak:

l. Kommunestyret tar vedlagte delrapport 2 til orientering.

2. Kommunestyret tar prosess og framdriftsplan til orientering, hvilket bl. a. innebærer at kommunestyret

forventer å få et samlet forslag til revidert skole- og bamehagebruksplan til behandling og vedtak i løpet av
hø sten.


